
TENDÈNCIES | Redacció | Actualitzat el 18/09/2023 a les 10:30

Anna Castillo respon a les crítiques
i parla sobre la bifòbia
[inicicentrareport]Fa uns dies es va confirmar la relació entre l'Anna Castillo i l'Álvaro Mel
després de ser pillats fent-se un petó a una taverna. 

Malgrat que la majoria de reaccions al seu amor van ser positives, d'altres van ser
confuses, ja que algunes persones consideraven a l'actriu lesbiana per haver estat sortint amb
Lara Blanco durant 5 anys.

En veure les crítiques i els comentaris 'bifòbics' que estava rebent, l'Anna Castillo va decidir
pronunciar-se al respecte a través d'una story a Instagram on deia: "Noies, molt de compte
amb la bifòbia que és una cosa lletgíssima".
 

Lo que ha publicado la actriz Anna Castillo en su Instagram está dando que hablar.

Contexto: La actriz antes estaba con Lara Blanco y ahora hay rumores de que está con Álvaro
Mel. Habrá recibido comentarios críticos por eso y ha soltado esta frase. ?
pic.twitter.com/Q7cb6JQXH2

? #PorQuéTT (@xqTTs) September 14, 2023

El seu missatge ràpidament es va viralitzar a Twitter i moltes persones van sortir en la seva
defensa. "Si us molesta que l'Anna Castillo estigui amb una noia o amb un noi, teniu un
problema vosaltres, no ella" o "Ella pot fer el que vulgui, molta gent s'enfada per coses
que no són seves ni els afecta", són alguns dels comentaris rebuts.
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